

中華基督教會基元中學

全方位學習基金申請表

(請填妥以下資料，然後交回班主任/負責老師處理。)

可供申請的項目包括一切由本校籌辦或協辦而在本港、內地或海外舉行的活動。例如：學校旅行、參觀、考察、宿營、義工服務、制服團體、興趣班、文化、音樂、體育、專題研習、領袖訓練或其他與學習有關的活動費。

本人因以下情況申請賽馬會全方位學習基金(請在適當□內加“✓”號)：

敝子女現正接受學生資助計劃全額津貼 (學生資助)

本人現正接受綜合社會保障援助 (請附證明文件副本)

其他經濟困難 (請註明)：\_\_\_\_\_

本人明白因撥款所限，所獲得的資助款額可能較申請的款額為低。

申請項目：

項次	活動日期	活動名稱	申請款額	班主任/負責老師核實簽署
1				
2				
3				
總 額				

請注意：校方將以支票退回獲資助的款額，請清楚填寫正確無誤的家長銀行戶口登記姓名，以便處理。

家長銀行戶口登記姓名：\_\_\_\_\_

與學生關係：\_\_\_\_\_

學生姓名：\_\_\_\_\_

班 別：\_\_\_\_\_ ( )

家長簽署：\_\_\_\_\_

日 期：\_\_\_\_\_

-----  
以下由校方處理：

獲資助款額：\_\_\_\_\_ 課外活動主任簽署：\_\_\_\_\_ 日 期：\_\_\_\_\_

支票號碼：\_\_\_\_\_ 學生領款簽收：\_\_\_\_\_ 日 期：\_\_\_\_\_

**C C C Kei Yuen College**

**Life-Wide Learning Fund**

(Please fill in the following form and return it to class teacher or teacher-in-charge)

Applicable items include all local, overseas or activities held in the mainland activities organized by or co-organized by our school. For instance, expenses for school picnic, visits, field trips, voluntary work, uniform groups, interest groups, cultural, music, Physical education, project learning, leader training or other activities related to learning.

I am applying for the Jockey Club Life-Wide Learning Fund due to the following reason.(please tick whichever is appropriate)

My child is under full grant of the Student Assistance Scheme.

I am receiving the Comprehension Social Security Assistance.

(please attach supporting documents)

Other financial hardship (please specify):\_\_\_\_\_

I understand that because of limited funding , the amount of Subsidy may be less than the applied amount.

Particulars of the Application:

No	Date of Activity	Name of Activity	Amount	Confirmed and Signed by Class Teacher/Teacher-in-charge
1				
2				
3				
Total				

**Note: The sponsored fund will be paid by cheque, please make sure the name of the registered account is correct.**

Name of Parent: \_\_\_\_\_

Relationship with student: \_\_\_\_\_

Name of student: \_\_\_\_\_

Class: \_\_\_\_\_ ( )

Signature of parent: \_\_\_\_\_

Date: : \_\_\_\_\_

-----  
For school's use only

Signature of Activities

Sponsored amount: \_\_\_\_\_

Committee Mistress: \_\_\_\_\_

Date: \_\_\_\_\_

Cheque No.: \_\_\_\_\_

Signature of student: \_\_\_\_\_

Date: \_\_\_\_\_